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Referat fra møde i det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet den 7. 

november 2016 – åben dagsorden  

 

Alle medlemmer var mødt undtagen Lene Fruelund, der havde meldt afbud. 

  

Aleksander Aagaard deltog i mødet fra kl. 14.07 under behandlingen af punkt 13. 

  

Mødet blev hævet kl. 16.02. 
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1-00-16-15 

1. Godkendelse af referat # 

 

Referatet fra mødet den 3. oktober 2016 blev godkendt.  

  

Lene Fruelund og Aleksander Aagaard var forhindrede i at deltage i sagens behandling.   

  

1-30-72-145-07 

2. Aarhus Universitetshospital: Godkendelse af ny strategi vedrørende helikopter-
landingsplads ved Hjertesygdomme 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget, idet udvalget anmodede om til brug for forretningsudvalgets møde 

at få oplyst, hvordan det oprindelige bud fordelte sig, hvad Aarhus Kommunes krav til 

design har kostet, og hvordan de logistiske forhold vil blive for patienter ved ankomst 

med helikopter til Hjerteafdelingen. 

  

Lene Fruelund og Aleksander Aagaard var forhindrede i at deltage i sagens behandling.   

  

1-30-72-145-07 

3. DNU: Godkendelse af ændringer i projektets risikopulje samt bevilling til plan-
lægning og styring af DNU-projektet i 2017 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget, idet udvalget anmodede om til brug for forretningsudvalgets be-

handling af sagen at se et kort med det samlede vejnet fra DNU ud til motorvejen. 

  

Endvidere bemærkede udvalget, at der stadig verserer en betydelig risiko i forhold til 

tvister med regionens rådgivere. 

   

Lene Fruelund og Aleksander Aagaard var forhindrede i at deltage i sagens behandling.   

  

1-22-30-07 

4. Godkendelse af etablering af lejeaftaler på kapeller uden regional anvendelse 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget, idet udvalget anmodede om til brug for forretningsudvalgets be-

handling af sagen at få oplyst, om Region Midtjylland skal betale for en eventuel renove-

ring af kapellet i Grenå. 

  

Lene Fruelund og Aleksander Aagaard var forhindrede i at deltage i sagens behandling.   
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1-31-72-191-15 

5. Godkendelse af bevillinger i forbindelse med decentralisering af budgetansvar 
inden for radiologien samt permanentgørelse af meraktivitetsprojekter 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget.  

  

Lene Fruelund og Aleksander Aagaard var forhindrede i at deltage i sagens behandling.   

  

1-30-72-232-15 

6. Udbetalingsanmodning for Dansk Center for Partikelterapi 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget, idet udvalget anmodede om til brug for forretningsudvalgets møde 

at få oplyst de kontraktsretlige forpligtelser i forhold til levering, herunder muligheden 

for dagbøder for både Varian og entreprenør. 

  

Lene Fruelund og Aleksander Aagaard var forhindrede i at deltage i sagens behandling.   

  

1-22-31-07 

7. Livsstilscentret i Brædstrup: Godkendelse af anlægsbevilling til forbedring af 
indeklima 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget, idet udvalget anmodede om til brug for forretningsudvalgets møde 

at få oplyst typen af ventilationsanlæg. 

  

Lene Fruelund og Aleksander Aagaard var forhindrede i at deltage i sagens behandling.  

  

1-17-2-06-V 

8. Oprettelse af neurologisk speciallægepraksis 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget, idet udvalget anmodede om til brug for forretningsudvalgets be-

handling af sagen at få oplyst, om en aftale med en kommende neurologisk speciallæge-

praksis om at reservere 20 % af kapaciteten til regionale opgaver kan overføres ved 

ejerskifte samt om hvilke bindinger, regionen kan fastlægge i forhold til lokalitet ved 

ejerskifte. 

  

Lene Fruelund og Aleksander Aagaard var forhindrede i at deltage i sagens behandling. 
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1-31-72-354-08 

9. Godkendelse af samarbejdsaftale for familieambulatoriet 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget, idet udvalget til brug for forretningsudvalgets møde anmodede om 

oplysninger om økonomiske konsekvenser af samarbejdsaftalen. 

  

Lene Fruelund og Aleksander Aagaard var forhindrede i at deltage i sagens behandling.   

  

1-22-31-07 

10. Orientering om analyse af budget for renovering af sengebygning under Gene-

ralplanen på Regionshospitalet Horsens 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet anbefaler direktionens indstilling til 

forretningsudvalget, idet det blev aftalt, at der sker en politisk inddragelse i forhold til 

prioritering af renoveringens delprojekter, når analysearbejdet er længere undervejs. 

  

Lene Fruelund og Aleksander Aagaard var forhindrede i at deltage i sagens behandling.   

  

1-31-72-54-07 

11. Orientering om Region Nordjyllands metode for måling af enhedsomkostninger 
inden for ortopædkirurgien # 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet tog orienteringen til efterretning.  

  

Lene Fruelund og Aleksander Aagaard var forhindrede i at deltage i sagens behandling.   

  

1-34-72-1-16 

12. Orientering om styrket samarbejde om akutklinikken i Skive # 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet tog orienteringen til efterretning.  

  

Lene Fruelund og Aleksander Aagaard var forhindrede i at deltage i sagens behandling.   

  

1-00-16-15 

13. Gensidig orientering # 
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Ove Nørholm spurgte til sag om modtagelse af akutte patienter fra Morsø Kommune på 

Regionshospitalet Viborg. 

  

Ove Nørholm spurgte endvidere til status vedrørende afklaring af modtagelse af børn på 

hospitalernes kommende akutafdelinger.  

  

Det blev aftalt, at Bent Dyrvig sender spørgsmål vedrørende brug af lægers arbejdstid til 

brug for forskning. 

  

Lene Fruelund var forhindret i at deltage i sagens behandling.    

  

1-00-16-15 

14. Oplæg om og drøftelse af Steno Diabetes Center Aarhus # 

 

Det rådgivende udvalg vedrørende hospitalsområdet tog oplæg fra de deltagende speci-

allæger og Troels Krarup Hansen fra projektsekretariatet for Steno Diabetes Center Aar-

hus til efterretning.  

  

Oplæggene er vedhæftet punktet. 

  

Lene Fruelund var forhindret i at deltage i sagens behandling.    

  

 

 


